

"List of classes MKTU"

(511) Goods and (or) services for which registration of a mark is requested, grouped by classes of the International Classification of Goods and services for the registration of marks (MKTU)

03 Perfumes, essential oils, cosmetics, hair lotions; tooth powders and pastes; deodorants for personal use; preparations for hygiene purposes belonging to the category of cosmetic products.

05 Pharmaceutical and veterinary drugs, hygienic drugs for medical purposes; dietetic substances for medical purposes, baby food; plasters, dressings; materials for filling teeth and making dental impressions; disinfectants; preparations for the destruction of harmful animals; fungicides, herbicides; hygiene products for personal hygiene (with the exception of perfumery and cosmetic products); deodorants (except for those intended for personal use); tobacco-free cigarettes for medical purposes.

42 Scientific and technological services and related research and development; industrial analysis and research services; development and improvement of hardware and software for computers; research services for medical purposes.

44 Medical services; veterinary services; services in the field of hygiene and cosmetics for people and animals; medical analysis services related to the treatment of people; pharmaceutical consultations.

**(511) Товары и (или) услуги, для которых испрашивается регистрация знака, сгруппированные по классам Международной классификации товаров и услуг для регистрации знаков (МКТУ)**

03	Парфюмерные изделия, эфирные масла, косметика, лосьоны для волос; зубные порошки и пасты; дезодоранты для личного пользования; препараты для гигиенических целей, относящиеся к категории косметических товаров.
05	Фармацевтические и ветеринарные препараты, гигиенические препараты для медицинских целей; диетические вещества для медицинских целей, детское питание; пластыри, перевязочные материалы; материалы для пломбирования зубов и изготовления зубных слепков; дезинфицирующие средства; препараты для уничтожения вредных животных; фунгициды, гербициды; гигиенические препараты для личной гигиены (за исключением парфюмерно-косметических товаров); дезодоранты (за исключением предназначенных для личного пользования); сигареты, не содержащие табака, для медицинских целей.
42	Научные и технологические услуги и относящиеся к ним научные исследования и разработки; услуги по промышленному анализу и научным исследованиям; разработка и усовершенствование технического и программного обеспечения компьютеров; научно-исследовательские услуги для медицинских целей.
44	Медицинские услуги; ветеринарные услуги; услуги в области гигиены и косметики для людей и животных; услуги в области медицинского анализа, относящиеся к лечению людей; фармацевтические консультации.